
Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

 

Den Haag, 3 oktober 2018 

 

Bij brief van 1 oktober jl. verzoekt u mij om ten behoeve van het algemeen overleg over 

financieel-economische criminaliteit op 4 oktober a.s. een reactie te doen toekomen op de 

brief van Northedge BV naar aanleiding van het advies van SEO Economisch Onderzoek 

inzake de evaluatie van het Bureau Financieel Toezicht (BFT).  

 

Northedge BV wijst erop dat in het SEO onderzoek de relatie tussen het toezicht dat door het 

BFT wordt uitgeoefend en de intercollegiale toetsing die onder verantwoordelijkheid van de 

Koninklijke Notariële Beroepsorganisatie (KNB) wordt georganiseerd onvoldoende aan de 

orde is gekomen en dat daarom alleen op basis van het SEO onderzoek niet tot een goede 

afweging kan worden gekomen.  

Hij adviseert om aan te dringen op goede afspraken tussen BFT en de beroepsgroep. 

 

Het aanbieden van kwaliteitsbevorderende toetsen is een wettelijke taak van de KNB. Deze 

taak wordt door de KNB zeer serieus uitgevoerd. Daarnaast oefent het BFT als wettelijk 

onafhankelijk toezichthouder integraal toezicht uit op het notariaat. Het BFT doet dit via een 

zorgvuldige risicogerichte aanpak. Mede gelet op het feit dat de kosten van het toezicht 

worden doorberekend aan de beroepsgroep acht ik het van belang dat het integrale toezicht 

door het BFT en de kwaliteitsbevordering die wordt georganiseerd door de KNB elkaar 

versterken. Ik deel dan ook de mening dat het belangrijk is dat daarover goede afspraken 

worden gemaakt. Met het oog daarop heb ik de brief ter hand gesteld aan BFT en KNB. 

 

De KNB en het BFT erkennen eveneens de noodzaak om de taakuitoefening van beide 

organisaties zo goed mogelijk op elkaar te laten aansluiten, zodat er geen sprake is van dubbel 

toezicht en daarmee dubbele kosten en tegelijkertijd geen ‘gat’ in het toezicht ontstaat.  

 

Om de werkzaamheden van het BFT en de KNB nog efficiënter en effectiever op elkaar te 

laten aansluiten bleek bij beide organisaties een behoefte aan een betere taakverdeling en aan 

het maken van verdere werkafspraken. Het BFT en de KNB hebben daartoe in maart jl. een 

werkgroep ingericht die beide besturen zal adviseren over de samenwerking en de wijze 

waarop die vorm en inhoud wordt gegeven. De werkgroep zal naar verwachting dit najaar 

rapport uitbrengen. Ik heb van zowel de KNB als het BFT vernomen dat constructief overleg 

plaatsvindt. Ik verwacht dan ook dat beide organisaties erin zullen slagen om vanuit hun eigen 

verantwoordelijkheid hun taakuitoefening zo efficiënt en effectief mogelijk te benutten en in 

te zetten.  

 

De minister voor Medische Zorg, 

S. Dekker 


